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Protokół Nr XII/2024 

z XII sesji Rady Gminy Izabelin 

w dniu 17 grudnia 2024 

 

Miejsce posiedzenia: sala widowiskowa, CKI 

Obrady rozpoczęto 17 grudnia 2024 o godz. 18:00, a zakończono o godz. 23:00 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Joanna Białas 

2. Eliza Daniel 

3. Jolanta Kowalska 

4. Sławomir Kurzepa 

5. Gabriela Kwiatkowska 

6. Ewa Maliszewska 

7. Sebastian Milej 

8. Elżbieta Pawłowska 

9. Radosław Roszczyk 

10. Elżbieta Sawińska 

11. Tomasz Siemiński 

12. Grzegorz Sinicyn 

13. Jacek Szarpak 

14. Bogdan Szczesiak 

15. Małgorzata Wiśniewska 

 

1. Otwarcie sesji.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej otworzył XII sesję Rady Gminy Izabelin, witając radnych, 

stwierdzając, że w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum przy którym Rada może 

obradować i podejmować prawomocne decyzje.  

2. Porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad. Następnie radny Bogdan Szczesiak zgłosił 

uwagę dotyczącą terminu przekazania autopoprawki projektu WPF na lata 2025-2038. Dodał, że 

radni otrzymali autopoprawkę w dniu dzisiejszym i w związku z tym mieli bardzo mało czasu na 

zapoznanie się z dokumentem i czy jest to zgodne z procedurą przyjmowania budżetu. 

Przewodniczący zapewnił, że nie ma przeszkód, aby mogły odbyć się obrady nad projektem 

uchwały. Zgodnie ze statutem Gminy Izabelin radni otrzymali projekt uchwały w wymaganym 

terminie tj. do 15 listopada.   
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3. Protokół z poprzedniej sesji. 

Do protokołu z XI sesji Rady Gminy nie zgłoszono uwag.   

4. Sprawozdania z prac Komisji Rady Gminy w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy Izabelin złożyli sprawozdania z pracy Komisji 

między sesjami.  

5. Informacja o pracy Urzędu Gminy i Wójta między sesjami. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej. (załącznik Nr 1) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Małgorzata Wiśniewska zapytała, czy podjęto decyzję odnośnie uruchomienia ryneczku 

ze zdrową żywnością. Radna poinformowała o zapewnieniach ustnych poczynionych przez Wójta 

Gminy Izabelin o tym, że inicjatywa będzie dalej kontynuowana.  

- Sebastian Kamil Milej, Przewodniczący Rady Gminy Izabelin zaapelował o poruszenie tej 

kwestii w sprawach różnych.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin 

na lata 2024-2036. 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Marcin Klimek.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 2) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na 

lata 2024-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Eliza Daniel, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, Sebastian Milej, 

Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, Grzegorz 

Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (4) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 Gminy Izabelin. 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Marcin Klimek.  
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W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Małgorzata Wiśniewska zapytała, czy środki z budżetu państwa zostały wpisane do 

budżetu Gminy, chodzi o tak zwaną kroplówkę.  

- Kamila Elmerych główny specjalista ds. Planowania i Sprawozdawczości Budżetu 

odpowiedziała, że środki wpisano do budżetu na rok 2024, a co za tym idzie pomniejszono inne 

dochody, których nie zrealizowano.  

- Radny Bogdan Szczesiak zapytał, dlaczego do projektu budżetu wpisano kwoty dotyczące 

darowizn, a pomimo tego nie odnotowano wpływów z tego tytułu.  

- Kamila Elmerych odpowiedziała, że nie jest w stanie udzielić odpowiedzi na pytanie radnego 

Szczesiaka.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński zapytał, czy są znane źródła kwot 

dotyczących darowizn. 

- Marta Wojtachnio doradca ds. budżetu odpowiedziała, że nie znaleziono dokumentów 

informujących o darowiźnie od konkretnego darczyńcy natomiast prawdopodobnie dochody tego 

rodzaju zostały zaplanowane. Na chwilę obecną takich dochodów nie ma.  

- Radna Joanna Białas zapytała, czy środki, które Gmina otrzyma z budżetu państwa, tak zwana 

kroplówka miała wstępnie zostać wykorzystana w przyszłym roku, a środki wykorzystano już w 

tym roku.  

- Marta Wojtachnio odpowiedziała, że środki, o które pyta radna nie zostaną wykorzystane w tym 

roku, ale jedynie wprowadzono dochody, ponieważ zaksięgowano środki na rachunek budżetu 

Gminy Izabelin. Uzupełniła, że nie zagospodarowano ich po stronie wydatków i dlatego nie 

przewidziano ich wydatkowania w roku 2024. 1 stycznia 2025 staną się przychodami i wtedy 

zmiana budżetu będzie polegała na zmniejszeniu planowanych zobowiązań.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 3) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 Gminy Izabelin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Eliza Daniel, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, Sebastian Milej, 

Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, Grzegorz 

Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (4) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na lata 

2025-2038. 

Projekt uchwały omówiła Kamila Elmerych główny specjalista ds. Planowania i 

Sprawozdawczości Budżetu .  

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Bogdan Szczesiak stwierdził, że podjęcie uchwały budżetowej dla radnych jest szczególną 

chwilą, ponieważ to od radnych zależy przyjęcie nowego budżetu gminy na kolejny rok. Radny 

wyraził niezrozumienie faktem, że autopoprawki oraz projektu budżetu nie głosuje się oddzielnie.  

Według radnego zmniejszenie zadłużenia o 1,9 mln Gminy, wiąże się ze zmniejszeniem inwestycji 

w Gminie. Radny chciałby uzyskać informacje w sprawie strategii rozwoju Gminy w obecnej 

kadencji. 

Radny Bogdan Szczesiak nawiązał do faktu, że ze środków unijnych dotyczących Krajowego 

Planu Odbudowy wpłynęło  do Polski 40 mln zł i stwierdził, że to od Wójta Gminy i urzędników 

będzie zależało, jakie środki otrzyma Gmina. Radny dodał że radni klubu Mieszkańcy Razem nie 

poprą projektu budżetu ani projektu WPF, 

- Radna Małgorzata Wiśniewska poprosiła o porównanie dochodów gminy z tytułu podatku PIT, 

CIT oraz subwencji względem lat 2024-2025. Następnie radna Wiśniewska poinformowała, że plan 

wydatków bieżących na 2025 rok przewiduje zmniejszenie wydatków bieżących o 2 mln zł i w 

związku z tym zapytała, gdzie zaplanowano oszczędności. Ponadto radna zapytała, czy zostanie 

wybudowane rondo przy ul. Jana Kazimierza.  

- Kamila Elmerych na pierwsze pytanie odpowiedziała, że musiałaby porównać wydatki bieżące 

w poszczególnych działach.  

- Radna Małgorzata Wiśniewska - (Ad Vocem) poprosiła o odpowiedź na piśmie na pytanie, które 

zadała. Wyjaśniła, że wprowadzono zmiany do ustawy o finansach publicznych, i w związku z tym 

zaszły zmiany w sposobie naliczania subwencji.  

- Marta Wojtachnio odpowiedziała, że nastąpiły zmiany w ustawie o finansach publicznych i 

dlatego jednostki samorządu terytorialnego dostały więcej środków niż w latach poprzednich. 

Zmieniono alokację dochodów z podatku PIT. W roku 2025 subwencja oświatowa będzie 

wycofana natomiast pozostanie tylko subwencja ogólna. Udział w podatku dochodowym od osób 

fizycznych został zwiększony z tego względu, że mają być zawarte środki z przeznaczeniem na 

oświatę. Subwencja ogólna to 7 mln zł. Marta Wojtachnio poinformowała, że kwota subwencji 

ogólnej jest tak mała, ponieważ Gmina Izabelin należy do bogatych gmin i w związku z tym Gmina 

ma tak zwaną wysoką korektę zamożności. Zgodnie z ustawą korektę zamożności pomniejsza się 

w pozycji subwencji ogólnej.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej na pytanie dotyczące powstania ronda odpowiedział, że trwa 

procedura uzyskania ZRID. Wójt przedstawił informację o jakie środki Gmina aplikuje i 

poinformował, że radni otrzymają informację drogą elektroniczną w sprawie pozyskiwania 

środków zewnętrznych przez Gminę.  
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- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eliza Daniel odniosła się do wypowiedzi radnego Szczesiaka 

dotyczącej kosztów związanych z obsługą kredytu na poziomie 4,2% i w związku z tym poprosiła 

o udostępnienie fragmentu prezentacji związanego z zaciągnięciem kredytów na inwestycje 

zrealizowanych w roku 2024 oraz w latach poprzednich.   

- Przewodnicząca Komisji Gospodarczo - Finansowej Ewa Maliszewska poinformowała, że w roku 

2020 wydatki inwestycyjne były na poziomie 14 mln zł, w roku 2021 na poziomie prawie  

44 mln zł natomiast w roku 2022 kwota przeznaczona na wydatki inwestycyjne wyniosła 43 mln 

zł. W roku 2021 zaciągnięto kredyt długoterminowy w kwocie 24 mln zł, a rok później na 22,6 mln 

zł. Radna przypomniała, że Stowarzyszenie 7 Sołectw biorąc udział w wyborach propagowało 

rozsądne zarządzanie finansami. Priorytetem stowarzyszenia było utrzymanie wydatków 

inwestycyjnych na poziomie 20%.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński zacytował fragment programu 

wyborczego Stowarzyszenia 7 Sołectw, który dotyczył zarządzania finansami. Z zacytowanego 

fragmentu programu wynika, że Stowarzyszeniu zależało na zmniejszeniu nadmiernego 

zadłużenia. Radny Siemiński stwierdził, że zadłużenie skutkuje mniejszym budżetem na przyszły 

rok.  

- Radny Bogdan Szczesiak - (Ad Vocem) przypomniał o prognozowanych, spadających kwotach 

przeznaczonych na wydatki inwestycyjne w kolejnych latach.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej poinformował, że podstawą określenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej są wskaźniki makroekonomiczne, które są pewną wizualizacją wydatków i 

planu budżetu w latach kolejnych, w którym należy uwzględnić zobowiązania dłużne i według 

planu dochodów powinna zostać wyznaczona luka na wydatki majątkowe, po to, aby uzupełnić ją 

środkami pochodzącymi z dotacji, dofinansowań oraz przetargów. Następnie Wójt dodał, że 

symulacja pokazująca zmniejszone kwoty na inwestycje w kolejnych latach nie jest jego pomysłem 

i wyjaśnił, że w uchwałach dotyczących Wieloletniej Prognozy Finansowej wskaźniki 

makroekonomiczne pokazywały spadek kwot dotyczących wydatków inwestycyjnych.  

- Radna Małgorzata Wiśniewska odniosła się do wypowiedzi radnego Tomasza Siemińskiego, 

mówiąc, że opinia, którą wyraził w sprawie złej kondycji finansowej jest jego subiektywnym 

poglądem. Następnie radna Wiśniewska stwierdziła, że Stowarzyszenie 7 Sołectw może mieć dużo 

pracy związanej z realizacją inwestycji, które zostały przygotowane przez poprzednią Wójt i jej 

pracowników.  

- Radna Gabriela Kwiatkowska, nawiązując do wypowiedzi radnego Bogdana Szczesiaka 

stwierdziła, że w poprzedniej kadencji Rady Gminy nie zostały zrealizowane żadne inwestycje na 

terenie Izabelina B. Radna wyraziła nadzieję na to, że budżet spełni jej oczekiwania i dodała, że 

wierzy w zrównoważony rozwój Gminy.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 4) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na lata 

2025-2038. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Eliza Daniel, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, Sebastian Milej, 

Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, Grzegorz 

Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (4) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 

9. Podjęcie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 a) Odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Kamil Milej odczytał projekt uchwały 

budżetowej na 2025 rok.   

Łączna kwota dochodów budżetu ma wynieść 107.000.000 zł. Dochody bieżące określa się w 

kwocie 965.45.673 zł, 76 gr.  

Zaplanowano dochody majątkowe w kwocie 10.454.326 zł,24 gr.   

Przewidziano wydatki budżetu w kwocie 115.860.000 zł w tym wydatki bieżące w wysokości 

90.320.316 zł. Wydatki majątkowe mają wynieść 25.539.684 zł.  

Określono deficyt budżetu w wysokości 8.860.000 zł.  

Ustalono przychody budżetu w wysokości 13.220.000 zł.  

Przewidziano limit z tytułu zobowiązań kredytów w kwocie 12.370.000 zł na: sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu gminy w kwocie 8.010.000 zł, spłatę zobowiązań w wysokości 

4.360.000 zł.  

 b) Odczytanie opinii Komisji Gospodarczo- Finansowej o projekcie budżetu  

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodnicząca Komisji Gospodarczo - Finansowej Ewa Maliszewska odczytała opinię Komisji 

Gospodarczo-Finansowej o projekcie budżetu Gminy Izabelin na rok 2025.  

Z treści opinii wynika, że członkowie Komisji Rewizyjnej zagłosowali za pozytywną opinią 

dotyczącą projektu budżetu na rok 2025 przy jednym głosie przeciwnym. Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu i Turystyki jednogłośnie, negatywnie zaopiniowała projekt budżetu na rok 2025. 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowali projekt budżetu przy 

jednym głosie wstrzymującym się. Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Porządku 
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Publicznego negatywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2025 rok. Członkowie Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Profilaktyki negatywnie zaopiniowali projekt budżetu przy dwóch głosach 

wstrzymujących się.  

Komisja Gospodarczo-Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu przy jednym głosie 

sprzeciwu.  

 c) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Kamil Milej odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej.  

Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię z uwagą zawartą w uzasadnieniu o 

projekcie budżetu.   

 d) Dyskusja dotycząca projektu uchwały budżetowej, 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Bogdan Szczesiak zapytał, dlaczego przewodniczący Rady Gminy odczytał opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, skoro w jej treści nie ma informacji dotyczących autopoprawki 

do budżetu.  

- Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Kamil Milej odpowiedział, że zobowiązuje go 

do tej czynności uchwała dotycząca trybu prac nad projektem uchwały budżetowej z 19 września 

2018 roku.  

Wprowadzenie autopoprawek do uchwały budżetowej nie wpływa na toczące się obrady nad 

projektem uchwały budżetowej w uaktualnionej treści.  

- Radna Małgorzata Wiśniewska powiedziała, że nastąpiło zamieszanie podczas przygotowywania 

projektu uchwały budżetowej, ponieważ niektóre Komisje Rady Gminy opiniowały projekt 

uchwały z wprowadzoną autopoprawką, a niektóre bez. Następnie radna odczytała punkt 

autopoprawki mówiący o rezygnacji przez Gminę z niektórych inwestycji w roku 2025.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej w nawiązaniu do wypowiedzi radnej odpowiedział, że w 

ubiegłym roku projekt budżetu był procedowany z autopoprawką, którą radni otrzymali dzień 

przed sesją.  

- Radna Małgorzata Wiśniewska - (Ad Vocem) powiedziała, że radni będą pilnować tego, aby 

inwestycje, które zostały wycofane z projektu budżetu na 2025 rok zostały zrealizowane.  

- Radny Sławomir Kurzepa powiedział, że wszyscy radni będą pilnować realizacji zadań 

inwestycyjnych przez gminę.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński przypomniał wypowiedź Wójta Gminy 

Izabelin o tym, że w poprzedniej kadencji autopoprawka do projektu uchwały budżetowej została 

rozesłana dzień przed sesją. Radny Siemiński wyraził przekonanie o tym, że gdyby Gmina 

zaciągnęła kredyt znacznie wyższy niż jest to planowane to radni ze Stowarzyszenia Mieszkańcy 

Razem krytykowaliby władze gminy za niedotrzymanie obietnic wyborczych.  
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 e) Przeprowadzenie głosowania w sprawie projektu uchwały budżetowej. 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 5)  

Głosowano w sprawie: 

Przeprowadzenie głosowania w sprawie projektu uchwały budżetowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Eliza Daniel, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, Sebastian Milej, 

Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, Grzegorz 

Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (4) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Planu Ochrony dla Kampinoskiego 

Parku Narodowego oraz planu zadań ochronnych dla obszaru Natura 2000 o nazwie 

Puszcza Kampinoska (kod obszaru PLC140001). 

- Sebastian Kamil Milej przewodniczący Rady Gminy Izabelin przypomniał, że 2 grudnia odbyło 

się spotkanie z dyrekcją Kampinoskiego Parku Narodowego, na którym omówiono dokument, 

który zostanie poddany zaopiniowaniu przez Radę Gminy. Po spotkaniu został przygotowany 

projekt uchwały wraz z uwagami w formie załącznika do uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Małgorzata Wiśniewska zaproponowała wprowadzenie poprawki do projektu uchwały 

dotyczącej współpracy  KPN w zakresie wód powierzchniowych, strumieni, rozlewisk, terenów 

podmokłych, rowów odwadniających oraz terenów przyległych. Radna swoją prośbę uzasadniła 

tym, że ocieplenie klimatu wpływa na obniżenie się poziomu wód gruntowych.  

- Krzysztof Stańczyk, kierownik Wydziału Architektury i Planowania Przestrzennego 

poinformował, że w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym w zakresie 

tworzenia planów miejscowych lub dokumentów planistycznych występuje warunek uzgadniania 

owych dokumentów z odpowiednimi organami. W związku z tym według p.  Krzysztofa Stańczyka 

nie ma potrzeby wprowadzania poprawki do projektu uchwały, ponieważ to, o co wnioskuje radna 

Wiśniewska zostało ustanowione przepisami wyższego rzędu.  
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Kierownik Wydziału Architektury i Planowania przestrzennego dodał, że plan ochrony jest 

szeregiem wytycznych, które są potrzebne tam, gdzie nie ma odpowiednich uzgodnień.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej uzupełnił wypowiedź p. Stańczyka, informując, że jednym 

z celów ochrony przyrody nieożywionej jest poprawa funkcjonowania systemu hydrologicznego, 

która ma polegać na zahamowaniu zmniejszenia się zasobów wodnych parku przez spowolnienie 

odpływu wód i zwiększenie zdolności retencyjnych ekosystemów. Ponadto dążenie do 

zapewnienia warunków wodnych do poprawnego działania ekosystemów wodnych i lądowych 

zależnych od wód. Przewidziano ochronę wód powierzchniowych i podziemnych przed 

antropopresją i zanieczyszczeniami.  

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy, Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego,  Grzegorz  Sinicyn powiedział, że w omawianym dokumencie 

nie może być zawartego zapisu o współpracy gmin z Kampinoskim Parkiem Narodowym. Radny 

przytoczył pytanie, które zadał będąc na spotkaniu z przedstawicielami władz Kampinoskiego 

Parku Narodowego, które dotyczyło ograniczeń ze sposobem zagospodarowania wody na terenie 

gminy i jednocześnie jej przekazywaniu w stronę parku.  

Radny otrzymał odpowiedź, że nie ma ograniczeń w tej kwestii dodano, że jest chęć współpracy z 

KPN w kwestii zagospodarowania wody.  

 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 6)  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Planu Ochrony dla Kampinoskiego 

Parku Narodowego oraz planu zadań ochronnych dla obszaru Natura 2000 o nazwie 

Puszcza Kampinoska (kod obszaru PLC140001). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa 

Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, 

Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Jacek Szarpak, Bogdan Szczesiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Wiśniewska 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków i planu finansowego 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 
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Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Marcin Klimek.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 7)  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków i planu finansowego wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Joanna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa 

Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, 

Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Jacek Szarpak, Bogdan Szczesiak, Małgorzata 

Wiśniewska  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem budynku użytkowego na okres 

dłuższy niż trzy lata oraz na wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy najmu. 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Wydziału Komunalnego Marta Merchel. 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 8)  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem budynku użytkowego na okres 

dłuższy niż trzy lata oraz na wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy najmu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Joanna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa 

Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, 

Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Jacek Szarpak, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa. 

Projekt uchwały omówił Paweł Dubaniewicz, zastępca Kierownika Wydziału Organizacyjnego.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 9)  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa 

Maliszewska, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, 

Grzegorz Sinicyn, Jacek Szarpak, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sebastian Milej 

 

14. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Kamil Milej przypomniał o pełnieniu dyżurów przez 

radnych. Mają one miejsce w Willi Europa w każdy poniedziałek miesiąca między w godz. 17.00- 

18.00. 

Następnie przewodniczący poinformował o kolejnych terminach sesji.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Bogdan Szczesiak nawiązał do wypowiedzi Wójta z ostatniej sesji Rady Gminy 

dotyczących powołania Młodzieżowej Rady Gminy. Radny wyjaśnił, że zostało 2 tygodnie do 

końca roku, a Wójt powiedział, że jeszcze w tym roku zostaną podpisane dokumenty odnośnie 

powołania Młodzieżowej Rady Gminy. Z uwagi na to, radny zapytał na jakim etapie jest ta kwestia.  

Następnie radny Szczesiak zapytał, czy jeszcze w roku 2024 zostanie ogłoszony konkurs na 

uruchomienie inicjatywy ryneczku ze zdrową żywnością.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że powstaje plan prac dotyczących powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy. Gmina oczekuje na decyzję Towarzystwa Opieki Nad Ociemniałymi 

dotyczącą włączenia się w ten projekt.  

Na drugie pytanie radnego Wójt odpowiedział, że władze gminy pracują nad formułą tej inicjatywy. 

- Radny Bogdan Szczesiak - (Ad vocem) poprosił o udzielenie bardziej szczegółowych informacji 

na temat nowej formuły ryneczku ze zdrową żywnością.  
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- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że w chwili obecnej trwają prace wewnętrzne. 

Dodał, że w ciągu najbliższego tygodnia będzie w stanie udzielić bardziej szczegółowych 

informacji.  

- Radna Małgorzata Wiśniewska odczytała 3 wnioski pierwszy dotyczył instrukcji postępowania 

w razie potrzeby złożenia skargi pracowniczej oraz jej udostępnienie osobom zatrudnionym w 

Urzędzie Gminy oraz pracownikom pozostałych jednostek.  

Kolejny wniosek miał na celu przypomnienie przez Przewodniczącego Rady Gminy 

Przewodniczącym Komisji, że posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy są nagrywane w formie 

audio i upubliczniane na stronie Gminy.  

Trzeci wniosek radnej Wiśniewskiej, to prośba do adwokat Gminy Izabelin w sprawie udzielenia 

informacji dotyczących przerwania nagrywania posiedzenia Komisji Rady Gminy w przypadku, 

gdy istnieje taka konieczność.  

- Sebastian Kamil Milej, Przewodniczący Rady Gminy Izabelin - (Ad Vocem) odpowiedział, że 

uregulowania odnośnie nagrywania posiedzeń Komisji Rady znajdują się w Statucie Gminy 

Izabelin i wyjaśnił, że nie ma możliwości przerywania nagrywania posiedzenia.  

- Radna Małgorzata Wiśniewska - (Ad Vocem) odpowiedziała, że jawność sesji oraz posiedzeń 

komisji jest ważna, ale prawo wyższego rzędu gwarantuje godność drugiego człowieka. Radna 

uważa, że w pewnych sytuacjach obowiązkiem władz publicznych jest ochrona obywateli.  

- Radna Joanna Białas - (Ad Vocem) poinformowała, że ustawa o samorządzie gminnym nie 

zobowiązuje do nagrywania posiedzeń Komisji Rady tylko pozostawia gminom dowolność w tej 

kwestii.  

- Radna Jolanta Kowalska zapytała, czy mieszkańcy mogą zgłaszać prośby dotyczące nierówności 

w nawierzchniach asfaltowych.  

Radna Kowalska poinformowała również, że wcześniej mieszkańcy dojeżdżający z Sierakowa do 

ulicy 3-go Maja mogli robić to za darmo, a w chwili obecnej muszą płacić 2 zł za dwa przystanki.  

Radna nawiązała do wypowiedzi wójta dotyczącej nadesłania ankiet żywieniowych i 

poinformowała, że Radni nie otrzymali wyników tych ankiet.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej w kwestii zgłaszania ubytków w drogach zachęcił do 

kontaktowania się z wydziałem komunalnym.  

W sprawie dojazdu do linii autobusowej Nr 210 poinformował, że zapoznał się z korespondencją 

mieszkańców i zgodził się z faktem, że dla niektórych z nich występuje pewna uciążliwość. Wójt 

podejrzewa, że mieszkańcy, którzy zwrócili się z prośbą o dofinansowanie kosztów przejazdu 

korzystają z biletu długookresowego, który upoważnia do przejazdów liniami Grodziskich 

Przewozów Autobusowych.  

Na pytanie odnośnie ankiet Wójt odpowiedział, że kończy się podsumowanie oraz ich analiza.  

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy, Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego,  Grzegorz  Sinicyn zapytał, czy jest możliwość przedłużenia 

kursowania linii Nr 98 po remoncie ulicy Izabelińskiej w Babicach do centrum handlowego w 

Starych Babicach. Radny nadmienił, że powstał przystanek dla linii Nr 97.  
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- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że po ponownym otwarciu remontowanej 

ulicy Izabelińskiej gmina przystąpi do rozmów w tej sprawie.  

- p. Krzysztof Przybysz, w związku z wpisem umieszczonym w mediach społecznościowych 

zapytał radnego Siemińskiego o to kto go poprosił o złożenie wizyty w domu Państwa Przybyszów 

w celu zaprezentowania protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej oraz uspokojenia jego żony.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński odpowiedział, że został poproszony 

przez Sekretarz Gminy Izabelin, ponieważ dostał informację, że żona p. Krzysztofa Przybysza 

osobiście oczekuje  takiego spotkania.  

- p. Krzysztof Przybysz poinformował, że w ich domu nie było rozmowy o uspokojeniu jego żony, 

ponieważ Ewa Przybysz powiedziała, że warunkiem podpisania porozumienia z Wójtem jest 

oczyszczenie jej z zarzutów oraz sprawy finansowe. Stwierdził, że po przesłaniu uwag przez jego 

żonę do protokołu posiedzenia Komisji Rewizyjnej do piątku, czyli do spotkania w domu Państwa 

Przybyszów, uwagi nie zostały uwzględnione. W związku z tym zapytał, kiedy protokół w 

zmienionej wersji trafił do radnych.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński poinformował, że nie chciał uczestniczyć 

w negocjacjach dotyczących spraw pracowniczych. Pani Przybysz wniosła uwagi naruszając 

procedurę ich złożenia, ponieważ uwagi trafiły do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zamiast 

do Przewodniczącego Rady Gminy. Natomiast Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przesłał je do 

Przewodniczącego Rady Gminy.  

- p. Krzysztof Przybysz zapytał, kiedy odbyło się przekazanie uwag do protokołu 

Przewodniczącemu Rady Gminy.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński odpowiedział, że nie pamięta, kiedy 

wysłał uwagi do Przewodniczącego Rady Gminy i dodał, że po 7 dniach od wysłania protokołu do 

p. Ewy Przybysz dostał do niego zastrzeżenia.  

- Sekretarz Gminy Izabelin Beata Pilaszek poinformowała, że spotkanie w domu Przybyszów 

odbyło się na prośbę p. Ewy Przybysz. Powiedziała, że byłej dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej zależało na tym, żeby sprawa nie została nagłośniona. W grudniu zostało podpisane 

porozumienie p. Ewy Przybysz z Wójtem Gminy Izabelin, w którym gmina spełniła wszystkie 

stawiane przez p. Ewę Przybysz warunki. Ponadto Sekretarz Gminy Izabelin wyjaśniła, że 

wystąpienie p. Krzysztofa Przybysza na poprzedniej sesji nie sprzyjało wyciszeniu sprawy.  

- p. Krzysztof Przybysz powiedział, że w 01.18 minucie nagrania posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji z dnia 4 października przez 4 minuty radna Ewa Maliszewska informowała 

Ewę Przybysz, że może zabierać głos tylko odnośnie pkt 3 skargi, która była przeciwko niej 

wystosowana. Oprócz tego uzupełnił, że w 38 minucie tego samego nagrania jedna z obecnych 

osób na posiedzeniu mogła swobodnie zabierać głos.  

- Przewodnicząca Komisji Gospodarczo - Finansowej radna Ewa Maliszewska - (Ad Vocem) 

wskazała, że skarga dot. p. Ewy Przybysz zawierała kilka punktów, niektórymi z nich zajęła się 

Komisja Rewizyjna natomiast Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpoznawała tylko punkt 

trzeci. Przewodnicząca Komisji Ewa Maliszewska stwierdziła, że nie jest prawdą, że p. Ewa 

Przybysz nie miała możliwości wypowiedzi podczas posiedzenia Komisji. Radna zwróciła uwagę 
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na fakt, że w toczących się obradach głównie zabierały głos pracownice Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej i wyjaśniła, że posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbywające 

się w październiku musiało zostać zakończone o godz. 20 i w związku z tym zachęcono p. Ewę 

Przybysz do złożenia wyjaśnień pisemnych. Według radnej miał miejsce konflikt w Gminnym 

Ośrodku Pomocy Społecznej, ponieważ wiele osób zdecydowało się na złożenie skargi na dyrektor 

GOPS Izabelin.  

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jacek Szarpak poinformował, że posiedzenie 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w omawianej sprawie odbędzie się w roku 2025. Na obrady 

zostanie zaproszona p.  Ewa Przybysz, jej mąż oraz Kierownik Dziennego Domu Senior +.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że widział korespondencję 

elektroniczną dotyczącą zaproszenia p. Ewy Przybysz na posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. Korespondencję wystosowano celem zaproszenia p. Ewy Przybysz na posiedzenie Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Kamil Milej złożył życzenia z okazji 

nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia.  

15. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem tematów Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Kamil 

Milej zamknął XII sesję Rady Gminy 

Przygotował: Michał Filochowski.  


